

بسم الله الرحمن الرحيم

C v

الاسم / ياسين حميد كاظم

المواليد / ١٩٥٨ م

هاتف / 07708981389

الشهادات/

البكالوريوس: ١- قانون ٢- اللغة الإنكليزية + دبلوم اسباني

الماجستير: ١- قانون دستوري: (النظام السياسي والدستوري للعراق)

٢- اعلام وصحافة: (دور الاعلام للحد من انتشار ظاهرة الاحداث في المجتمع العراقي)

الدكتوراه: القانون العام: (حقوق الانسان في القانون الدولي)

الخبرة: تدريسي في جامعة بلاد الرافدين منذ عام ٢٠١٥ الغاية ٢٠٢٥/٩/١ م تم
الاستقالة وحسب الامر الجامعي المرقم ٣٩٣١ في ٢٠٢٥ /١٠/١٢

تم تدريس المواد التالية:

أ/ في قسم القانون:

قانون العقوبات العام والخاص، العقود، الدولي الخاص، العينية، أصول البحث القانوني.

ب / في قسم المحاسبة

١- قانون الاعمال. ٢- القانون التجاري. اخلاقيات البحث

ج / في قسم إدارة الأعمال: إدارة التسويق. اخلاقيات البحث

المؤلفات:

١- مبادئ النظام السياسي والدستوري في الدولة.

٢- مبادئ حقوق الانسان وانتهاكاتها من قبل الولايات المتحدة الامريكية.

٣- الإرهاب الأمريكي في ضوء النظام الدولي الجديد.

٤ المفاهيم الأساسية لحقوق الانسان بالقانون الدولي الإنساني والمحكمة الجنائية الدولية.

الاعلام:

ماجستير الاعلام والصحافة جامعة الجنان لبنان سنة التخرج ٢٠٢٣ م

البحوث بالأعلام:

١-التأثير السلبي لمواقع التواصل الاجتماعي على المستوى العلمي للطلاب العراقيين نموذجا.

٢-تأثير الاعلام والانترنت على الحياة الاجتماعية للأسرة العراقية الطلاق نموذجا.

٣-دور الاعلام في مكافحة وباء المخدرات الذي يجتاح الشباب العراقي.

ياسين حميد كاظم

In the name of God, the most gracious, the most merciful

C V

Name: Yaseen Hamid Kathem

Birth: 1958

Phone: 07708981389

Qualifications

**Bachelor's Degree: 1-Law 2-English Language + Spanish
Diploma**

**Master's Degree: 1-Constitutional Law: (The political and constitutional system of Iraq)
2-Media and Journalism: (The role of the media in reducing the spread of the phenomenon of events in Iraqi society)**

PhD: Public Law:

(Human Rights in International Law)

Experience: Teaching at the University of Bilad Alrafidain since 2015. Academic goal: September 9, 1, 2025. Resignation, according to the attached university order

The following courses were taught

A. In the Law Department

General and Special Penal Law, Contracts, Private International Law, Real Property, Principles of Legal Research, .Constitutional Law

B: In the Accounting Department

1-Business Law. 2- Commercial Law.3- Research Ethics

C: In the Business Administration Department: Marketing Management. Research Ethics

Publications:

- 1-Principles of the Political and Constitutional System in the .State**
- 2-Principles of Human Rights and Their Violations by the .United States of America**
- .3-American Terrorism in Light of the New International Order**
- 4-Basic Concepts of Human Rights in International Humanitarian Law and the International Criminal Court.**

Media:

MA in Media and Journalism, Al-Jinan University, Lebanon, Graduation Year 2023

Media Research :

- 1-The Negative Impact of Social Media on the Academic Level .of Iraqi Students as a Model**
- 2-The Impact of Media and the Internet on the Social Life of .Iraqi Families: Divorce as a Model**
- 3-The Role of Media in Combating the Drug Epidemic .Afflicting Iraqi Youth**

Yaseen Hamid Kathem